
Mødereferat – Grundejerforeningen Spangsbjerg 

Mødet afholdt onsdag d. 4. september hos Glenn 

Deltagere: Glenn Press-Hansen, Jesper Navntoft, Jesper Tind Thomsen. , Allan Jydemand 

Mortensen, Lene Smedegaard, Carl Nielsen. 

Fraværende:    Bent Juel-Simonsen  

Referat udarbejdet af Carl.  

 

1. Velkomst ved formanden 

2. Praktiske bemærkninger 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde samt generalforsamlingen 

4. Status i følgende projekter 

 

a. Stierne 

Stierne er færdige, der er lagt grus og sten. 

       De sidst anlagte stier er løse i overfladen og Glenn vil få leverandør til at tromle dem. 

 

b.  Legeplads 

Der er søgt om økonomisk tilskud ved RealDania til anlægning af ny legeplads. Der er 

endnu ikke kommet svar. Det undersøges om andre fonde/puljer evt. kunne være relevante 

i forhold til at kunne få et tilskud.   Ansvar:   Allan  

En lettere renovering er nødvendig fordi sikkerheden skal være i orden. På fællesdagen 

vurderes hele legepladsens tilstand, og der tages aktion på at få den udbedret. Evt. ved 

brug af håndværker/tømrer.   

 

c.  Økonomi (se pkt. 5) 

 

d.  Fællesdag 

 

Fællesdag afholdes søndag d. 22/9 kl. 1000. Der opstilles en container til grenaffald ca. 14 

dage før. Der vil skulle klippes hækkene ved legepladsen, og laves andre forefaldende 

mindre opgaver. 

De udgåede træer skiftes med tilsvarende.  Ansv.  Jesper T.  

Der vil blive et mindre traktement efter det praktiske arbejde. 

 

e. Spangsbjergstien 

Spangsbjergstien trænger til vedligeholdelse, da den efterhånden er delvis dækket med 

græs og andet ukrudt. Glenn har talt med Park og Vej, Viborg Kommune, og foreslået dem 

at løse problemet på 2 måder: 

- Brænde ukrudtet af 

- Lægge nyt stabilgrus 



Det er aftalt med Viborg Kommune, at vi vender tilbage ultimo september for at drøfte de 

forskellige løsningsmuligheder. 

 

f.  Faunastriber 

Alle er enige om at forsøget i år med såning af blomster i bælter (faunastriber) er en succes. 

Derfor udvides der med faunastriber langs Spangsbjergstien, og på andre af de ”naturlige 

græsarealer”. Glenn kontakter Asmild Landbrugsskole samt Viborg kommune for anlægning.  

 

5. Økonomi 

Der kommer en skriftlig status på regnskabssituationen fra Bent, der sendes til bestyrelsen pr. mail. 

 

6. Emner rejst af beboere 

a. Løse hunde i området 

Hunde skal føres i snor hvilket ikke altid sker. Der opfordres til, at man selv, ved brud på 

reglen tager fat i ”synderen”. Det overvejes at omdele en skrivelse om denne regel.  

Skiltning er kommunens ansvar, da det er et offentligt område. 

       b. Fartdæmpende foranstaltninger 

Nogle husstande har god effekt af at stille klap-skilte op på vejen når børnene leger. Generelt 

køres der fornuftigt, men der er brodne kar, og der opfordres til at køre hensynsfuldt. Hvis der 

skal være 100% sikkerhed for afdæmpet hastighed, kræves effektive vejbump.  

Den nye vejbump på Spangsbjerg Allé har ingen nævneværdig effekt. 

c. Kloakforhold 

Der har været nogle kloak-problemer på brandvejene i Park, tilsyneladende fordi sand har 

stoppet kloakrørene til. De er blevet renset med slamsuger, så problemerne skulle være løst.  

 

7. Eventuelt  - intet 

8. Næste møde: 27. november 2019 hos Bent. 

 


